
 
Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ  ČASTI  SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 5. mája 2022 

v priestoroch Denného centra na Sihoti v Trenčíne 
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Garant komisie : Soňa Baránková 
Ďalší prítomný : Mgr. Zdeno Marousek – Mestská polícia Trenčín 
         
Program (po doplnení):  
1. Úvod.  
2. Informácia o investičných akciách v mestskej časti SEVER. 
3. Informácia o doplnení podnájmu nebytových priestorov v kultúrnom dome Opatová. 
4. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia.  
5. Nové požiadavky občanov a poslancov. 
6. Rôzne, diskusia. 
7. Záver. 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 
 

1. ÚVOD :  
 Predseda VMČ SEVER Mgr. Baco privítal prítomných členov VMČ a ostatných prítomných. 

Zároveň ospravedlnil poslancov Mičegu a Matejku, ktorí sa vopred ospravedlnili z neúčasti a 
skonštatoval, že výbor je uznášaniaschopný, prítomní sú štyria členovia. Poslanec Bystrický sa 
dostavil s pätnásťminútovým oneskorením. Následne prečítal body programu a vyzval prítomných 
poslancov na doplnenie  programu. Mgr. Baco navrhol doplniť samostatný bod č. 2 informáciu 
o investičných akciách v mestskej časti SEVER.  

 Predseda následne vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu.  
 
Uznesenie 16/05/22: VMČ schvaľuje program rokovania v rámci jeho zmeny – doplnenie bodu č. 2 
o informácii o investičných akciách v mestskej časti SEVER.  
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Petrík, Trepáč, Smolka)  Proti : 0      Zdržal sa : 0  
Uznesenie bolo schválené.  
 
 
 
 
 
 
  
 

Prítomní členovia VMČ SEVER : 
Predseda výboru   

Mgr. Miloslav Baco 
Členovia výboru : 

JUDr. Martin Smolka   Mgr. Kamil Bystrický 
Bc. Martin Trepáč   Mgr. Martin Petrík 
 

Neprítomní členovia VMČ SEVER: 

Ing. Miloš Mičega – ospravedlnený 

Ing. Ladislav Matejka - ospravedlnený 
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2. INFORMÁCIA O INVESTIČNÝCH AKCIÁCH V MESTSKEJ ČASTI SEVER:  
 

 Mgr. Baco prítomným prečítal všetky investičné akcie, ktoré sú naplánované a finančne kryté 
rozpočtom Mesta Trenčín pre roky 2020-2022 a ktoré by sa mali v našej mestskej časti aj zrealizovať. 
Ide o: 
- Komplexná rekonštrukcia povrchu ulíc Pádivého – momentálne už prebieha 
- Komplexná rekonštrukcia povrchu ulíc Kubranská, Na Záhrady, Volavé 
- Rozšírenie parkovacej plochy Gen. Viesta 
- Oprava chodníkov Hodžova ulica 
- Majetkový prevod – mesto Trenčín má záujem o kúpu časti priestorov v KS Opatová 
- Stavebné úpravy v požiarnej zbrojnici Opatová pre dobrovoľný hasičský zbor 
- Stavebné úpravy detského ihriska Opatová 
- Úprava podjazdnej výšky pod mostom Opatová 
- Rekonštrukcia MŠ Niva, MŠ Kubranská – chodníky v areáli, MŠ Považská – strecha 
- ZŠ Kubranská – vjazd a parkovisko s obratiskom, bezbariérový prístup na II. stupeň 
- Pred poľom – chodník k Zábraniu 
- Pod Sokolice – nové chodníky – vykupovanie pozemkov 
- Nový priechod pre chodcov pred zimným štadiónom P. Demitru 
- Príprava PD na priechod pre chodcov Armádna – Sibírska 
- Príprava PD na priechod pre chodcov pri ZŠ Hodžova v zadnej časti 
- Oprava povrchov parkoviska Žilinská ulica  - momentálne prebieha  
- Verejné osvetlenie Potočná, Zelnica 
- PD - Parkovisko pri dome smútku v Kubrej 
- PD - záchytné parkovisko Pred poľom 
- Statická doprava Pod Sokolice  
- Vyčlenené finančné prostriedky na opravu chodníkov na Sihoti I. 
- Rekonštrukcia zimného štadióna P. Demitru – výmena strechy, vzduchotechnika, fotovoltaika, 

zateplenie  
- Športovisko Sibírska - Pádivého  

 
 

3. INFORMÁCIA O DOPLNENÍ PODNÁJMU NEBYTOVÝCH PRIESTOROV 
V KULTÚRNOM  DOME  OPATOVÁ:  

 
 Mgr. Baco prítomných oboznámil o termínoch a navýšení nácvikových hodín v KS Opatová, kde 

správca KD Opatová požiadal o zjednodušenie zmeny termínov pri podnájomcoch, ktorí už majú 
uzavreté zmluvy o krátkodobom podnájme v KD Opatová, čím by sa mali pružnejšie využívať tieto 
priestory 

 Tento bod prejednala aj komisia kultúry a cestového ruchu dňa 15.03.2022, ktorá odsúhlasila 
navýšenie max. 10 hodín, čím sa zmení smernica a uzatvoria sa Dodatky k zmluvám 

 
Uznesenie 17/05/22: VMČ SEVER odporúča doplniť v článku 2 Zmluvy o jednorazovom/krátkodobom 
podnájme nebytových priestorov článok 4, ktorý znie:  
V prípade zmluvy o krátkodobom podnájme nebytových priestorov platí, že podnájomca je na základe 
prechádzajúcej dohody so správcom oprávnený užívať predmet podnájmu aj v iných termínoch mimo 
časového rozvrhu využitia predmetu podnájmu podľa článku 1 ods. 3 tejto zmluvy za predpokladu, že 
bude dodržaná maximálna dĺžka podnájmu 10 kalendárnych dní v príslušnom mesiaci a za podmienky, 
že v požadovanom termíne nebude predmet podnájmu užívaný tretími osobami. Zmenou termínu 
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užívania podľa predchádzajúcej vety však môže dôjsť k navýšeniu počtu hodín užívania o maximálne 10 
hodín v príslušnom kalendárnom mesiaci. Každé užívanie predmetu podnájmu podnájomcom správca 
zaznamená v protokole.  
 
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Petrík, Smolka, Trepáč)  Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 Garantka oslovila poslancov ohľadom stanoviska MČ SEVER k tomu, či bude chcieť Mesto Trenčín 

povoliť na zrekonštruovanom námestí Rozkvet ambulantný predaj napríklad v čase Vianoc, rôznych 
kultúrnych akcií, Veľkej noci a podobne. Poslanci odpovedali aj za súhlasu prítomných občanov, že 
nemajú s tým problém a mesto môže začať pripravovať schválenie novely VZN, ktorým sa upravuje 
predaj výrobkov a poskytovanie služieb na trhových miestach.  

 
 Mgr. Bystrický sa dostavil na rokovanie VMČ SEVER o 16.15 h  

 
Uznesenie 18/05/22: VMČ SEVER schvaľuje povoliť na zrekonštruovanom námestí Rozkvet ambulantný 
predaj pri rôznych kultúrno-spoločenských akciách.  
HLASOVANIE :  
Za : 5 (Baco, Petrík, Trepáč, Smolka, Bystrický)  Proti : 0      Zdržal sa : 0  
Uznesenie bolo schválené.  
 
 

4. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO 
OBDOBIA:  

 
 Pani poďakovala za upratanie a pozametanie ulice Šoltésová, ktorá bola vzorne vyčistená 
 
 

5. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV:  
 

 požiadavky poslancov: 
 
       1325  V akom stave je projektová dokumentácia /cintorín Kubrá a Opatová ? (Trepáč) 

       1326 Aký je súčasný stav PD na úpravu MHD V Opatovej pri nadjazde a na Sihoti? (Trepáč) 

       1327  Poslanec Trepáč opätovne poukázal na problém osvetlenie športoviska ZŠ Kubranská. Keď 
nie je známe, kto ho budoval, bolo v minulosti vybudované sponzorky? Existuje k tomu dokumentácia? 
Nie je to tak dávno.  Žiadam MHSL v tomto mesiaci zabezpečiť obhliadku za mojej účasti. Športové 
ihrisko ako aj vonkajší areál je dostupný pre verejnosť. Na ihrisko chodia pravidelne športovať deti, 
mládež a iné záujmové skupiny. Máme tu vybudované ihrisko, ktoré podľa mesta nevieme ani kto 
budoval a vybudované nefunkčné osvetlenie, ktoré chátra. V iných častiach by boli deti a športovci radi 
za takéto osvetlenie, tu ho máme nevyužité. Ihrisko je využívané ostatnými deťmi v tejto lokalite, ktoré 
ihrisko využívajú na voľnočasové aktivity  a môže byť využívané aj vo večerných hodinách a v zimných 
mesiacoch. Žiadam k tejto téme poslať dokumentáciu, ak ju mesto má, nakoľko je celý tento problém 
záhadný.  

 



VMČ SEVER – 05/2022  
 Strana 4 
 

 

 

      1328   Na Nábrežnej ulici a v lokalite K Výstavisku žiadam doplniť herné prvky na základe 
opakujúcich požiadaviek obyvateľov. Predchádzajúca odpoveď z ÚÚPM nebola dostatočná. Žiadam 
ÚUPM doplniť nové herné prvky ako ich dopĺňame v tomto roku na kyselke v Kubrej. Sú v rozpočte 
na to určené financie? (Trepáč) 

     1329 Poslanec Trepáč sa pýta, kedy sa bude približne  opravovať chodník pred ZŠ Kubrá, výtlky na 
otoči v Kubrici a zábradlie v okolí križovatky na ul. M.R. Štefánika? 

     1330  Žiadam urgentne opraviť rozbitý chodník v lokalite autobusovej zastávky OC MAX. Na 
požiadavku nebolo dostatočne odpovedané  a občania MČ Sever nedostali odpoveď. Žiadam o presnejšiu 
informáciu, kedy približne budú  práce dodávateľsky realizované? (Trepáč) 

    1331 Poslanec Trepáč sa pýta MHSL, kedy boli orezávané konáre a koruna stromu pred kostolom v 
Kubrej? Obyvatelia to v tomto a ani minulom roku neregistrovali. Strom pomaly zasahuje aj na kostol, 
konáre sú veľké, pri búrkach opadávajú, prevísajú a je to zároveň už škaredé. V decembri 2021 sme 
zakúpili na tento strom nové vianočné osvetlenie, konáre boli tak veľké a ovisnuté, že tu bol problém aj 
osadením, aby to vôbec pekne svietilo a vyzeralo. 

     1332 Poslanec Trepáč žiada osloviť SSC za účelom orezu kríkov vyčnievajúcich do chodníka od 
pumpy LUKOIL na Štefánikovej ulici.  

    1333  Poslanec Trepáč sa pýta, kedy sa bude cca meniť dažďová vpusť na MK v Kubrej od kostola 
ku cintorínu? Požiadavku opakujem, nakoľko o túto bežnú údržbu žiadam od roku 2020. Neskôr mi 
prišla odpoveď, že už bola vyčistená, ale nebola. Súvisí s tým aj čistenie komunikácie od veľkých 
nánosov, burín a napadaných konárov. Počas dažďov tu je už niekoľko rokov problém s odvodnením a 
všetky nánosy stekajú až na hlavnú cestu a pred kostol.  

     1334  V mene obyvateľov priľahlej bytovky a ihriska na Žilinskej 8 požadujeme vymeniť jednu 
lavičku za novú, prípadne ešte jednu doplniť. (Mičega) 

     1335  Momentálne sa vykonáva rekonštrukcia parkoviska Pádivého. Bude sa v rámci tohto opravovať 
aj tá lokalita zo strany kanála ako sú garáže - Pádivého 10? Je tam značne rozbitá cesta s výtlkmi. 
(Matejka) 

     1336  Požiadal som dňa 3.5.2022 o informáciu ohľadom aktuálneho stavu vo veci výstavby Terminálu 
v Trenčíne na základe informácie od prednostu MsÚ, že v súčasnosti odborné útvary mesta posudzujú 
investorom predloženú projektovú dokumentáciu (zatiaľ v digitálnej forme) pre územné rozhodnutie. 
Žiadam vás slušne, ako poslancovi a stavbárovi s viac ako 30 ročnou praxou, aby ste mi, ale aj ostatným 
poslancom predložili projekt aj v štádiu rozpracovanosti. (Mičega) 

    1337  Na Clementisovej ulici je momentálne nezákonné parkovanie. Poprosím spraviť vodorovné 
dopravné značenie tak, ako to vyplýva z aktuálnej platnej legislatívy, napr. z významu DZ č. 277. 
(Mičega) 
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     1338 Bolo prisľúbené viceprimátorom dorobiť chodníček na Clementisovej ulici pri 
novovybudovaných polopodzemných kontajneroch. Poprosím o dorobenie kúska chodníka, nakoľko 
doteraz nedošlo k náprave. (Mičega) 

    1340  Za nespokojných obyvateľov bývajúcich vo vnútrobloku Považská (Magnus) žiadam umiestniť 
spomaľovače na ceste. (Petrík) 

 požiadavky občanov: 

 
       1341 Občianka sa pýta, či bude vybudovaný priechod pre chodcov oproti Výskumnému útvaru 
ovčiarskemu?          

6. RÔZNE, DISKUSIA:  
 
 Občianka sa opýtala na rekonštrukciu chodníka Pod Hájikom, že je značne rozbitý, odpovedal 

poslanec Smolka, že na tento rok nie je oprava tohto chodníka krytá rozpočtom. Potom sa v rámci 
rozpravy bavili aj o vybudovaní nového chodníka smer kyselka po chatu Trubárku smerom do 
Kubrice,.... bolo vysvetlené, že takáto rozsiahla investičná akcia musí slúžiť občanom nielen 
v mestskej časti Kubrica, ale aj širokej verejnosti, a sú omnoho dôležitejšie a strategickejšie miesta, 
kde by sa mali vynaložiť financie v takom veľkom rozsahu  

 Pán zo Šoltésovej ulice sa opýtal prítomných poslancov, či obdržali pozvánku na slávnostné otvorenie 
rekonštrukcie námestia Rozkvet, ktoré bude dňa 12.05.2022 – bolo odpovedané, že ešte nie. 

 Debata sa ďalej rozvíjala ohľadom niektorých prebiehajúcich investičných akcií, poslanec Bystrický 
informoval, že na najbližšom zasadnutí MsZ bude žiadať o zmenu rozpočtu v súvislosti so 
schváleným uznesením ohľadom dokončenia výmeny okien v ZŠ Sedmička a výmeny povrchu na 
tenisovom kurte v areáli ZŠ Sedmička. 
 
7. ZÁVER: 

 
 Ďalšie rokovanie výboru by sa malo uskutočniť dňa 2. júna 2022 v KS Opatová. 

 
Čas trvania zasadnutia od 16,00 hod do 16,45 hod.  
 
 
 
 
Zapísala: Soňa Baránková 
V Trenčíne, dňa 5. mája 2022 
 
 
 
 

      Mgr. Miloslav Baco 
    predseda VMČ SEVER   
     


